

#### HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

 From
 : OC C&MA Wing
 To : All OC Units

 Email : cmawg@aircadets.org.hk
 Cc : CO, DCO, SO, OC Gps, HQ

 Ref : CMA/25/LA/005C
 Date : 31 AUG 2025

Celebrating the 76th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China and Aviation youth groups salute to the legacy of 100th Anniversary of Kai Tak Airport Series 3

# <u>Visit to Aviation Organisation – Aviation Security Company Limited (AVSECO) and Airport Authority Hong Kong</u>

#### 11 October 2025 (Saturday)

The Civil Aviation Department (CAD) will host "Celebrating the 76th Anniversary of Kai Tak Airport." This event also marks the 100th Anniversary of Kai Tak Airport and aims to deepen cadets' understanding of Hong Kong's aviation industry and spark their interest in the field.

Activities	Visit to Aviation Organisation – Aviation Security Company Limited (AVSECO) and Airport Authority Hong Kong
Date / Time	11 October 2025
Time	1345hrs - 1730hrs
Venue	Aviation Security Company Limited (AVSECO) and Airport Authority Hong Kong
Report Time	1330hrs
Report Place	Civil Aviation Department HQ
Activity Content	Aviation Security Company Limited  (AVSECO)  AVSECO Training Centre  X ray screening  Hand held metal detector  AVSECO Canine Unit  History, Objective & Work of  AVSECO Canine Unit  Dog demonstration  Airport Authority Hong Kong (AAHK)  The Integrated Airport Centre (IAC) is the nerve centre of HKIA's operations. It is now one of the world's largest integrated airport
	operation and management centres at more than 5,760 sqm. With over 160 console workstations, a larger number of



### HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

	colleagues from different positions in the airport community, including airlines, aircraft servicing, terminal operations, aviation security, land and sea transport can work under one roof for closer communication and more efficient execution of commands. A wrap-around LED video wall in the main hall shows real-time operational information, coupled with an artificial intelligence system that monitors more than 30 key performance indicators to assure the smooth running of HKIA around the
	clock.
Target Participants	Cadet members and adult members
Quota	25
Transportation	A coach will be provided to the Aviation Organisation from Civil Aviation Department HQ. Officers and cadets must arrange their own transport to CAD HQ.
Dress Code	Corp Polo or HKACC Grey T-shirt with Blue Jean and Sport Shoes
Closing Date	10 September 2025 (Wednesday) at 2359
Application	Must through Sqn/Unit OC by attached below documents to cmawg@aircadets.org.hk  • Application Form  • HKID Card Copy  • Photo for applying Airport Visitor Pass
Remark	<ul> <li>All visitors are required to apply airport visitors pass, please ensure the necessary information are submitted.</li> <li>Applicants who hold ARA (Purple and Red), kindly indicate in your application form. You are required to show your ARA according to the security requirement of Airport Authority.</li> <li>All visitors are required to bring along the original HKID card during the visit.</li> <li>Dangerous goods and security restricted article are not allowed to be carried into Airport Restricted Area. Please visit Civil Aviation Department website for details:         <ul> <li>https://www.cad.gov.hk/english/packing_tips.html</li> <li>All visitors must obtain an airport visitor pass and ensure that all required information is provided. Applicants possessing ARA (Purple and Red) should clearly indicate this on their</li> </ul> </li> </ul>



### HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

application form. You will be required to present your ARA in accordance with Airport Authority security regulations.

All applicants are welcome to submit the application for series 1- 3 event (both 4<sup>th</sup> October and 11<sup>th</sup> October). Should you have queries, please contact F/L Maggie WONG at <a href="mailto:cmawg@aircadets.org.hk">cmawg@aircadets.org.hk</a>

Appendix I: Application Form

Appendix II: Visitor Pass Photo Requirements

S/L Asly W Y Au Yeung OC C&MA Wing



#### HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

### 慶祝中華人民共和國成立 76 周年 民航青年致敬啟德機場百年傳奇 - 活動系列 3 參觀香港航空機構 - 機場保安有限公司及香港機場管理局

#### 十月十一日(星期六)

民航處將主辦 — 「<u>慶祝中華人民共和國成立 76 周年 民航青年致敬啟德機場百年傳奇</u>」之航空主題青年活動,同時亦標誌着啟德機場 100 周年。是次活動旨在加深學員對香港航空業的認識,並啟發他們對航空事業的興趣。

活動名稱	參觀香港航空機構 - 機場保安有限公司及香港機場管理局
日期	十月十一日星期六
時間	下午 1時 45 分至下午 5時 30 分
地點	機場保安有限公司及香港機場管理局
報到時間	下午 1 時 30 分
報到地點	民航處總部
活動內容	香港航空保安有限公司(AVSECO)  • 航空保安訓練中心  。 X 光檢查示範  。 手提金屬探測器示範  • 航空保安犬隊  。 大隊的歷史、目標及工作簡介  。 警犬示範  香港機場管理局(AAHK) 綜合機場中心(IAC)是香港國際機場的運作中樞,亦是全球最大之一的綜合機場運作及管理中心,面積超過 5,760 平方米。中心設有逾 160 個操作台,集合來自不同崗位的同事,包括航空公司、飛機服務、客運大樓運作、航空保安,以及陸路及海路運輸等部門,集中於同一空間工作,以加強溝通及提升指令執行效率。主廳的環迴 LED 巨幕可即時顯示機場運作資訊,並配合人工智能系統,監察超過 30 項主要表現指標,確保香港國際機場全天候暢順運作。



### HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

參加對象	學員及成年成員
名額	25
交通安排	將會有專車由民航處總部接送至各航空機構。惟軍官及學員必須自行
	安排前往民航處總部的交通。
制服要求	穿著 Corp Polo 或航空青年團灰色 T 恤、藍色牛仔褲和波鞋。
截止報名日期	2025年9月10日(星期三) 2359hrs
報名方法	必須透過中隊/分隊 OC,將所需文件電郵至 cmawg@aircadets.org.hk
	● 申請表格
	● 香港身份證副本
	<ul><li>機場訪客證申請之相片</li></ul>
備註	• 所有訪客必須申請機場訪客證,請確保已提交所需資料。
	● 持有 ARA(紫色或紅色)證件的申請人,請於申請表上註明。
	根據機管局的保安要求,須於進入禁區時出示其 ARA 證件。
	<ul><li>所有訪客必須攜帶香港身份證正本進入會場。</li></ul>
	<ul><li>危險品及受限制物品禁止帶入機場禁區,詳情請參閱民航處網</li></ul>
	站:https://www.cad.gov.hk/english/packing_tips.html

所有申請人均可同時報名參加系列 1-3 活動(包括 10 月 4 日及 10 月 11 日的活動)。如有查詢,請聯絡 **F/L Maggie WONG**(電郵:cmawg@aircadets.org.hk)。

附件 Ⅰ: 申請表格

附件 Ⅱ: 機場訪客證申請之相片要求

社區及内地活動科主管 歐陽偉賢少校